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Zgłoszenie interpelacji ws. karczowania Parku Zdrojowego i chaosu przy rozpoczęciu 

przebudowy ul. 1 Maja 

>=-~ w~ 9'°t)~u. 
początkiem czerwca zaprezentowała Pani Prezydent piękną przebudowę fragmentu 

ul. 1 Maja w deptak. Przyznaj ę, że co do samej istoty koncepcja mi się podoba. Popieram i ją 

wspieram. I jak to zwykle w jastrzębskich realiach bywa - robimy piękną rzecz, ale niewłaściwie 

się za to zabieramy, co kosztuje zdrowie i spokój dla wielu mieszkańców. Uważam za 

niedopuszczalny brak koncepcji na przystanek autobusowy w momencie, gdy już została zamknięta 

przekształcana część ulicy. Niedopuszczalne było też karczowanie tej ulicy z niebagatela aż 39 

drzew! Nie przypominam sobie, by omawiaj ąc ten temat, kiedykolwiek sygnalizowała Pani 

Prezydent o tym, że aż tyle drzew zostanie wyciętych. Podobnie jak wielu mieszkańców, wyrażam 

oburzenie tym faktem. Przykro mi, że nie wsłuchuje się Pani w mądre głosy wielu mieszkańców, 

którzy już przy inwestycji obok muszli koncertowej i pomnika oświęcimskiego w Zdroju, 

wskazywali, że mocno zabetonowaliśmy park. Podobnie stało się tu. 39 drzew zostało ściętych 

w ciągu zaledwie jednego dnia. Nie wygląda to na przypadkową akcję. 

Mając na uwadze powyższe, czuję się zobowiązany zapytać: 

1. Kto i kiedy podjął decyzję o zamknięciu części ulicy 1 Maja a kiedy została stworzona 

koncepcja na przystanek autobusowy w miejsce przystanku „1 Maja Kościół"? 

2. Jak obecnie a jak w przyszłości będzie rozwiązana sprawa przystanku autobusowego 

w przedmiotowym miejscu? 

3. Kto i kiedy podjął decyzję o wycince 39 drzew? 

4. Czy nie można było części drzew uwzględnić w przebudowie ulicy? Były w ogóle 

rozważane takie koncepcje? 

Apeluj ę, by na przyszłość dopracować, ewentualnie konsultować przebudowę, a dopiero później ją 

realizować! 
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